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Plats: Pga restriktioner i samband med pågående coronapandemi, träffas vi utomhus i trädgården hos Curt och Birgitta.
Deltagare: Bo Thulin, Curt Johansson, Bo Gunnarsson, Kerstin Johannesen, Inga-Lill Lindqvist, Yvonne Backman, Stefan 
Blomqvist, Birgitta Emmejö-Johansson.
Speciellt inbjuden: Madeleine Leino.

1. Mötet öppnas av vår ordförande Bo Thulin som hälsa alla välkomna.

2. Curt, vår kassör, informerar om det ekonomiska läget i föreningen. I nuläget har vi plus 44.866kr i kassan. Därav bidrag från 
Sunne kommun och Vuxenskolan med 8.220 kr.
Viktigt att vi rapporterar de aktiviteter som sker under året.

3. Önskemål finns om att starta upp verksamhet i träslöjd resp. syslöjd på Allaktivitetshuset. Beräknat startdatum för detta i slutet 
av augusti.
Var och en som deltar har ett eget ansvar att följa de direktiv som finns i samhället för att undvika smitta av coronaviruset.
Hans Hallin ansvarar för träslöjden och Madeleine Leino för syslöjden.
Städning av utrymmen som använts inkl. toaletter tillfaller gruppen som vistats där.

4. Leaderprojektet, är beviljat anslag med 96.000 kr. Pengarna är ”öronmärkta” till framtida datautbildning. I nuläget har vi en 
tidsfrist på detta ekonomiska stöd till den 31/12-2021.
Väntar på svar från Jordbruksverket för att vara 100% säkra.
Teaterföreställningen på Säffleoperan, Billy Elliott är inställt i år.
Projektet ”Ensam hemma”. Inget ekonomiskt stöd detta året och nästkommande år.

5. Boulebanan kommer att tillhöra Allaktivitetshuset. Diskussion med PRO om de kan aktivera oss där, med information om 
spelregler, speltider mm.
Stavgång/promenader vid elljusbanan på Åmberg diskuteras. Yvonne tar tag i detta.
Förslag från Stefan om någon form av telefonkedja bland våra medlemmar för att undvika ofrivillig ensamhet. I nuläget oklart hur 
detta ska ev. ske rent praktiskt.

6. Vitryssland 2021 ??
Resa tillDalarna 2021?
Resa till Rhen/Mosel 2021.
Allt beror på hur coronapandemin fortskrider och om ett fullgott vaccin är framtaget.

7. Städschema på Allaktivitetshuset. Inga-Lill ansvarar för detta.
Vem ska ansvara för gräsklippning och snöröjning framöver?
Wi-fi. har ändrat till mobilt bredband till en lägre kostnad än tidigare avtal.

8. Bo G. informerar lite om vad som pågår på vår hemsida.

9. Drog och diskrimineringspolicy finns i vår förening. Information om vad detta innebär kommer att finnas på vår hemsida.

Som tillfällig sekreterare utsågs Birgitta vid detta möte.

Bo Thulin, ordförande.
Birgitta Emmesjö-Johansson, tf.sekr.


